

联系我们

番禺总部:广州市番禺区珠江路1号

Headquarters: No.1, Zhujiang Road, Panyu District, Guangzhou.

电话: 020-61994598 61994599

Tel: +86-20-61994598 61994599

花都实验室:广州市花都区狮岭镇旗岭河滨西路1号

Huadu laboratory: No.1 Hebin West Road, Qiling, Huadu District, Guangzhou.

电话: 020-37721172 37721161 66348638

Tel: +86-20-37721172 37721161 66348638

中大工作站:广州市海珠区新港西路82号纺织总部D303

Zhongda Office: Room D303, Textile Headquarters, No. 82, Xingang West Road, Haizhu District, Guangzhou.

电话: 020-62910828

Tel: +86-20-62910828

邮箱/Email:gfzixun@gttc.net.cn

网址/Website:www.gttctech.com

广检集团纺织服装服饰检测研究院

GTTTC Textile Garment and Accessories Testing and Research Institute

国家纺织品服装服饰产品质量检验检测中心(广州)

National Quality Inspection and Testing Center for Textile Garment and Accessories(Guangzhou)

国家皮革制品质量检验检测中心(广东)

National Quality Inspection and Testing Center for Leather Products(Guangdong)

中国产业用纺织品行业测试中心(广东)

China Nonwovens and Industrial Textiles Testing Center(Guangdong)



广检微信



广检小程序





公正、专业、高效、共赢

Fairness, Professionalism, Efficiency, Win-win

目录 Contents

广纺院简介 About GTTC-GF	01
组织架构 Organization Structure.....	02
检验检测“国家队”——以权威为您传递价值 "The National Team" of Inspection and Testing—Deliver the Value with Authority.....	03
检验领域“开拓者”——助您品牌拓展游刃有余 "The Pioneer" in Inspection Field —Help You Develop the Brand with Skill and Ease.....	06
品质发展“护卫军”——全面服务为您保驾护航 "The Guard Force" in Quality Development—The Comprehensive Service Will Escort for You.....	07
国际市场“外交官”——助您打破壁垒 通行国际 "The Diplomat" in International Market —Help You to Break the Barriers and Move All Over the World.....	09
核心领域 Core area.....	11
新拓展领域 New areas of development.....	13

广纺院简介 About GTTC-GF

广检集团纺织服装服饰检测研究院(简称广纺院),是广检集团致力于检验检测高技术服务业的综合性骨干研究院,目前已形成以纺织服装产品、鞋类箱包、皮革制品、羽绒制品、文具玩具、眼镜产品、轻化产品、卫生用品、防护产品、医疗器械等产品的质量技术服务为核心,集科学研究、技术咨询于一体的多元科技产业,面向全球提供检测、认证、咨询、培训、研发等一站式全流程服务。

GTTC TEXTILE GARMENT AND ACCESSORIES TESTING AND RESEARCH INSTITUTE (hereinafter referred to as GTTC-GF) is comprehensive backbone research institute committed to high-tech inspection and testing service of GTTC. At present, it has formed a multi-technology industry integrated scientific research and technical consultation, with the quality and technical service of textile and garment products, footwear, cases and bags, leather products, down products, stationery and toys, glasses products, light chemical industry products, sanitary products, protective products, medical equipment and other products as the core, providing testing, certification, consultation, training, research and development and other one-stop whole process service for the world.

广纺院下辖国家纺织品服装服饰产品质量检验检测中心(广州)、国家皮革制品质量检验检测中心(广东)、中国产业用纺织品行业测试中心(广东)三大国家质检中心。实验室面积超4万平方米,检测设备资产原值超3亿元,已获得超过100个国家和地区实验室认可组织的国际互认。我院技术服务网络辐射全国,检测服务惠及产业,每年为全国数万家企业出具检验报告超55万份,已成为引领检测技术发展、传递质量信心、提升品牌价值的国内先进质量技术服务平台。

GTTC-GF has three national centers under its jurisdiction, including National Quality Inspection and Testing Center for Textile Garment and Accessories (Guangzhou), National Quality Inspection and Testing Center for Leather Products (Guangdong), China Nonwovens and Industrial Textiles Testing Center (Guangdong). The laboratory area is more than 40,000 square meters, and the original value of testing equipment assets is more than 300 million yuan. It has obtained the international mutual recognition of more than 100 laboratory accreditation organizations in countries and regions. Our technical service network radiates throughout the country, and testing service benefits the industry. Every year, we issue more than 550,000 inspection reports for tens of thousands of enterprises across the country. It has become a domestic advanced quality technology service platform, leading the development of testing technology, delivering quality confidence and enhancing brand value.

组织架构 Organization Structure





检验检测“国家队”——以权威为您传递价值

"The National Team" of Inspection and Testing—Deliver the Value with Authority

广纺院依托国家纺织品服装服饰产品质量检验检测中心(广州)、国家皮革制品质量检验检测中心(广东)、中国产业用纺织品行业测试中心(广东)三大国家质检中心,为您提供公正、专业、高效、全面的检验检测技术服务。

Backing on three national centers, we can provide you with fair, professional, efficient and comprehensive inspection and testing technical services.

国家纺织品服装服饰产品质量检验检测中心(广州)成立于2002年,是自国家开展产品质量检测机构工作质量分类监管考核以来连续多年获评“I类产品质量检验机构”的授权机构,并在市场监管系统国家质检中心2020年度考核中获得纺织服装领域全国排名第一的成绩。

The National Quality Inspection and Testing Center for Textile Garment and Accessories(Guangzhou), established in 2002, has been continuously recognized as "Class I Product Quality Inspection Organization" authorized by the government since the implementation of quality classification supervision and assessment for product quality inspection institutions. In the 2020 assessment conducted by the national quality inspection center of the market supervision system, it achieved the first national ranking in the field of textile and garment.

国家皮革制品质量检验检测中心(广东)是华南地区专业的皮革制品、鞋类产品的国家检测机构,历年来主持和参与制定了《背提包》、《旅行箱包》等国家标准、行业标准和地方标准,也是GB 25038—2024《鞋类通用安全要求》中邻苯二甲酸酯、短链氯化石蜡的主要起草机构。

The National Quality Inspection and Testing-Center for Leather Products (Guangdong), which has presided over and participated in the formulation of national standards, industry standards and local standards over the years, such as Handbag and Knapsack and Travelling case and Trolley bag, is a professional national testing organization for leather products and footwear products in South China. It was also the main drafting organization for phthalates and short-chain chlorinated paraffins in GB 25038—2024 General Safety Requirements for Footwear.

中国产业用纺织品行业测试中心(广东)是国内先进的产业用纺织品检测实验室,也是国内首家产业用纺织品高水平质量检测公共服务平台。

China Nonwovens and Industrial Textiles Testing Center (Guangdong) is a advanced industrial textile testing laboratory in China, and is also the first public service platform for high-level quality testing of industrial textiles in China.





检验领域“开拓者”——助您品牌拓展游刃有余

"The Pioneer" in Inspection Field — Help You Develop the Brand with Skill and Ease

现有认可检测能力范围包括纤维、纱线、面料、服装、服饰、家纺产品、产业用纺织品、羽绒产品、染料、助剂、塑料制品、水质、皮革、箱包、鞋类、玩具、文具、童车、眼镜、纸制品、防护用品、家具、日用消费品、食品相关产品、生活饮用水、化妆品、洗涤消杀产品、医疗器械、个人防护装备等产品领域，涵盖GB、ISO、ASTM、AATCC、BS、JIS、EN、DIN、WSP、IDFB等国内外标准超过5000个。

Currently, the accreditation scope of GTTC-GF covers various product fields, including fiber, yarn, fabric, clothing, apparel, home textile products, industrial textiles, down products, dyes, auxiliaries, plastic and rubber products, water quality, leather, bags, shoes, toys, stationery, baby strollers, glasses, paper products, protective equipment, furniture, consumer goods, food-related products, drinking water, cosmetics, disinfection products, medical device, personal protective equipment, etc. It also covers more than 5000 domestic and foreign standards such as GB, ISO, ASTM, AATCC, BS, JIS, EN, DIN, WSP, IDFB, etc.



品质发展“护卫军”——全面服务为您保驾护航

"The Guard Force" in Quality Development——The Comprehensive Service Will Escort for You

企业标准 高效定制: 广纺深耕标准化工作,参与制修订多项国家、行业标准,更为数百家企业提供过企业标准定制服务。

Enterprise standards are efficiently customized: GTTC-GF has been deeply involved in standardization work, participated in the formulation and revision of a number of national and industrial standards, and provided enterprise standard customization service for hundreds of enterprises.

专家团队 全程服务: 广纺严选专业客服团队,专业背景从纺织材料、化工染整到成衣织造,可为您提供全程、专业的品质问题解答与洞察分析。

Full service can be offered by expert team: GTTC-GF has been building a professional customer service team with professional backgrounds from textile materials, chemical dyeing and garment weaving, which can provide you with full process and professional quality problem answers and insight analysis.

电商品牌 专属通道: 广纺独立电商团队,为国内外多家主流电商平台提供品控规则制定建议与技术支持,并可高效维护电商品牌的日常检测需求。

Exclusive channel of e-commerce brand has been set: Our independent e-commerce team provides quality control rule recommendations and technical support for multiple leading e-commerce platforms both domestically and internationally, while efficiently handling the routine testing needs of e-commerce brands.

技术咨询 专家应答: 广纺吸纳一线专家团队,为企业提供消费者投诉、质量技术咨询意见和分析报告,推动企业产品质量不断提升。

Technical consultation responded by experts can be offered: GTTC-GF has been absorbing front-line team of experts, who can provide enterprises with consumer complaints, quality technical advice and analysis reports, and promote the continuous improvement of product quality.

品控管理 系统对接: 广纺研发信息系统平台,与企业实现端对端连接,消费端数据与检测端数据充分碰撞,为企业开展产品质量提升提供更多可能,同时为预警产品上市风险提供助力。

Quality control is assisted by our system: Our R&D information system platform realizes an end-to-end connection with enterprises, and the data of consumer end and detection end collide fully, providing more possibilities for enterprises to carry out product quality improvement, and providing assistance for early warning of product listing risks.

体系审核 能力验证: 广纺具备超50载实验室运营经验,拥有实验室服务资深专家团队,提供体系审核、管理运营、实验室建设全面解决方案,并作为CNAS认可的能力验证提供者,常年开展能力验证活动。

Laboratory system audit and proficiency testing service are available: With more than 50 years of experience in laboratory operation,GTTC-GF has a team of senior experts in laboratory services,providing comprehensive solutions for system review,management and operation, and laboratory construction,and as a CNAS accredited proficiency testing provider,we carry out proficiency testing activities throughout the year.



国际市场“外交官”——助您打破壁垒 通行国际

"The Diplomat" in International Market ——Help You to Break the Barriers and Move All Over the World

为持续响应国家品牌战略,助力合作品牌国际化,广纺致力于不断提升国际认可度,拥有CMA、CNAS、CPSC、WOOLMARK、IDFB等认可资质,目前已通过国际实验室认可组织(ILAC)的认可,取得了超过100个国家和地区实验室认可组织的国际互认,为您提供遍布全球的服务。

In order to continuously respond to the national brand strategy, help the internationalization of the cooperative brands, GF is committed to constantly improving the international recognition. It has accepted certification qualifications such as CMA, CNAS, CPSC, WOOLMARK, IDFB and so on. At present, it has passed the international laboratory accreditation organization (ILAC) and obtained the international mutual recognition of more than 100 laboratory accreditation organizations in countries and regions. GTTC provides you global service.



核心领域 Core area

纺织品、服装和服饰产品

Textiles, clothing and apparel products

热门标准 Hot standards

GB 18401
GB 31701
GB 28480
OEKO-TEX 100
REACH-SVHC
CPSIA

热门测试 Hot tests

纤维成分分析 Fibre component analysis
色牢度测试 Color fastness tests
功能性测试 Functional tests
物理性能测试 Physical tests
限用物质测试 Restricted substance tests
羽绒品质测试 Down quality tests

皮革、箱包、鞋类产品

Leather, luggage & bags, footwear products

热门标准 Hot standards

GB 30585
GB 25038
GB 20400
QB/T 1002
QB/T 1333
QB/T 1618
QB/T 2155

热门测试 Hot tests

材质鉴别 Material identification
限用物质 Restricted substance
成品鞋性能测试 Finished shoes performance tests
包袋类性能测试 Bag performance tests
旅行箱性能测试 Luggage performance tests
皮腰带性能测试 Leather belt performance tests

医疗器械

Medical devices

热门产品 Hot products

医用口罩 Surgical masks
医用防护服 Medical protective clothing
手术衣 Surgical gowns
手术单 Surgical drapes
医用防护帽 Medical protective hoods
医用防护鞋套 Medical protective overboots
医用手套 Medical gloves

防护装备

Personal protective equipment

热门产品 Hot products

防护口罩 Protective respirators
化学防护服 Chemical protective clothing
防护手套 Protective gloves
阻燃防护服 Flame retardant protective clothing

卫生用品

Personal hygiene products

热门产品 Hot products

纸尿裤 Disposable diapers
卫生巾 Sanitary absorbent pads
卫生棉条 Tampons
柔巾 Soft nonwoven towels
湿巾 Wet wipes
卫生纸 Toilet tissue paper
纸巾 Paper towel

防护鞋 Protective footwear
安全鞋 Safety footwear
眼部防护 Eye protection
运动头盔 Sports helmets

新拓展领域 New areas of development

毒理试验

Toxicological tests

热门测试 Hot tests

急性毒性试验	Acute toxicity tests
亚急性毒性试验	Subacute toxicity tests
亚慢性毒性试验	Subchronic toxicity tests
刺激试验	Irritation tests
皮肤致敏试验	Skin sensitization tests
遗传毒性试验	Genotoxicity tests
植入后局部反应试验	Local effects after implantation tests
血液相容性测试	Hemocompatibility tests
热原试验	Pyrogen tests
细菌内毒素试验	Bacterial endotoxin tests
细胞毒性测试	Cytotoxicity tests
体外3T3中性红光毒性试验	In vitro 3T3 NRU phototoxicity tests

洁净环境检测

Inspection of cleanroom

热门测试 Hot tests

医疗器械厂房	Medical apparatus and instruments workshop
卫生用品厂房	Sanitary products workshop
药品生产车间	Drug workshop
实验室洁净区域	Cleanroom

微生物检测

Microbial testing

热门测试 Hot tests

微生物菌种鉴定	Microbial strain identification
微生物限度	Microbial limit tests
抗菌/杀菌评价	Antimicrobial/Bactericidal evaluation
常规微生物检测	Routine microbial testing
无菌检查	Sterility tests
抗病毒检测	Antiviral activity tests
防蚊性能	Mosquito repellency tests
防霉性能	Mildew resistance
阻隔性能	Barrier performance

眼镜

Glasses

热门标准 Hot standards

GB 39552.1
GB/T 40047
QB/T 4734
GB 32166.1
GB/T 13511.3
ISO 12311:2023
ISO 18527-3:2020/Amd 1:2025
GB/T 14214

热门产品

太阳镜
滑雪镜
游泳镜
护目镜
老视成镜
配装眼镜
眼镜架
镜片

Hot products

Sunglasses
Ski goggles
Surface swimming goggles
Goggles
Near-vision spectacles
Fitting glasses
Frames
Optical lenses

新拓展领域 New areas of development

玩具及儿童用品

Toys and children's articles

热门标准 Hot standards

GB 6675全系列
GB/T 19865
GB 46516
GB 46517
GB/T 14748
GB 28482

热门产品

电玩具
塑胶玩具
毛绒、布制玩具
儿童呵护用品
儿童骑行及活动用品
奶瓶奶嘴

Hot products

Electric toys
Plastic toys
Plush and cloth toys
Child care articles
Child riding and activities
Feeding bottles and teats

文具

Stationery

热门标准 Hot standards

GB 21027
GB 40070
GB/T 26698
GB/T 26699
QB/T 1437
QB/T 2858
QB/T 1474全系列

热门产品

笔类
课业簿册
学生书袋
修正液
绘图仪尺
削笔机
文具盒

Hot products

Pens
Exercise books
Schoolbags
Correction fluid
Plotter rulers
Pencil sharpeners
Pencil boxes

伞

Umbrellas

热门标准 Hot standards

GB 28477
GB 31892
GB/T 23147
GB/T 23103
QB/T 4838

热门产品

儿童伞
晴雨伞
塑料伞
太阳伞
自动开收晴雨伞

Hot products

Children umbrellas
Umbrellas
Plastic umbrellas
Beach umbrellas
Automatic umbrellas

体育休闲用品

Sports and leisure equipment

热门标准 Hot standards

GB/T 22868
GB/T 20045
GB/T 11881
GB/T 22754
GB/T 45544
GB/T 20096
GB/Z 27735

热门产品

篮球
乒乓球(拍)
羽毛球(拍)
网球(拍)
跳绳
轮滑鞋
帐篷

Hot products

Basketballs
Table tennis (rackets)
Badminton (rackets)
Tennis (rackets)
Jump ropes
Roller skates
Tents

牙刷及口腔器具

Toothbrushes and oral implements

热门标准 Hot standards

GB 39669
GB/T 19342
GB/T 30002
GB/T 36391
GB/T 40362
QB/T 4749

热门产品

儿童牙刷
抗菌牙刷
电动牙刷
牙线棒
舌刮器
牙签

Hot products

Children's toothbrushes
Antibacterial toothbrushes
Powered toothbrushes
Dental floss picks
Tongue scrapers
Toothpicks

床垫、枕垫

Mattresses and pillows

热门标准 Hot standards

QB/T 1952.2
QB/T 4839
QB/T 5590
FZ/T 62024
FZ/T 62036

热门产品

床垫
慢回弹枕、垫
乳胶枕、垫
乳胶枕头
乳胶垫

Hot products

Mattresses
Slow resilience pillows and cushions
Latex pillows and cushions
Latex pillows
Latex mattresses